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Motion till kommunfullmäktige 

i Jönköpings kommun 

 

 

Gymnasieutbildning för elever med 

autismspektrumtillstånd i kommunal regi 
 

 
Det finns idag stora brister i den kommunala skolorganisationen beträffande möjligheterna för 
ung-domar med autismspektrumtillstånd (AST) att bedriva studier på gymnasienivå. Vår 
grundskola erbjuder en god verksamhet för elever med AST. Övergången från grundskola till 
gymnasium innebär dessvärre ett abrupt avbrott. Eftersom kommunens gymnasieskola i dagsläget 
inte erbjuder det stöd som dessa ungdomar är i behov av bryts det som bör vara en naturlig 
utbildningskedja. 
  
Ungdomar med autismspektrumtillstånd erbjuds idag plats vid Södra Vätterbygdens folkhögskola 
och Magelungen. Ett antal elever har under senare år dessutom studerat utanför kommunens 
gränser - något som för övrigt varit mycket kostsam. Vissa befinner sig utanför skolan som en 
konsekvens av att de saknas goda alternativ. 
  
Hur många ungdomar det egentligen rör sig om är därtill svårt att bedöma – det finns ett 
mörkertal eftersom inte alla aktuella ungdomar utretts och/eller erhållit en diagnos. För vissa kan 
det handla om de på ett sent stadie framkommer att det rör sig om autismspektrumtillstånd. 
  
Kommunens gymnasieskola bör vara rustad, såväl vad gäller kompetens som organisatorisk 
struktur, för att kunna erbjuda elever med AST goda utbildningsmöjligheter i såväl grund- som 
gymnasieskola. 
Kedjan grundskola-gymnasium ska vara obruten. 
  
Mot bakgrund av ovanstående yrkar undertecknad 
  
  
att  vår kommunala gymnasieskola ska vara rustad för och erbjuda elever med 

autismspektrumtillstånd utbildning i egen regi. 
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